



貿易通領先同儕創先河

-榮獲多項客戶服務殊榮與認證-

停止支援萬利「叻」特級報關軟件 5.1 及 5.3 版本

為符合香港特區政府在進出口電子報關系統的新規格要求，貿易通會停止對萬利「叻」特級報關軟件 5.1 及 5.3 版本的支援，並於 2018 年底前安排所有受影響之客戶升級至更簡單易用的網上「進出口電子報關」平台。受影響之客戶將安排分階段進行升級，我們的客戶關注組代表會於今年年底前聯絡相關客戶安排升級。

若有任何疑問，請致電我們的客戶服務熱線 2917 8888，然後按 191 查詢。

Cease support of ValuNet Deluxe software versions 5.1 and 5.3

To comply with the Government's new specifications on the import and export electronic trade declaration system, Tradelink will cease support of our ValuNet Deluxe software version 5.1 and 5.3 and migrate all affected users to our user-friendly "Import and Export Trade Declarations" online platform before end of 2018. Migration of affected customers will be arranged and performed by phases and customers concerned will be contacted by our Customer Care Representative sometime before end of the year to make arrangement for the migration.

For any inquiries, please call our Customer Service Hotline at 2917 8888 and press 191.

(共1頁 / Total: 1 page)

TRADELINK CUSTOMER SERVICE NEWSFAX

Series 1 (Tradelink) No. 3/2018 ◆ 28 May 2018